



REGARDS CROISÉS / REGARDS CROISÉS SESSION:

Échanges autour d'une oeuvre avec **Mael Bellec**, conservateur du patrimoine au musée Cernuschi, un collectionneur et un marchand.
Dialogue about an artwork with Mael Bellec (curator at the Cernuschi Museum), a collector, and a dealer.
 Mercredi: 10h - 11h / Wednesday: 10 - 11 am.



RETROSPECTIVE HUGUES DUBOIS / RETROSPECTIVE:

Pour célébrer ses 35 ans de carrière, le photographe **Hughes Dubois** expose 186 polaroids qui retracent son parcours et, en avant première, des fresques de Borobudur qu'il photographie par nuit de pleine lune.

To celebrate his thirty-five year career in art photography, Hughes Dubois will present 186 Polaroids representative of his work. He will also show a preview of his project involving photographs of Borobudur's bas-reliefs taken by the light of the full moon.

Le programme détaillé des événements est disponible à l'espace Tribal, 22 rue Visconti, et sur le site internet de Parcours des mondes.

www.parcours-des-mondes.com - onglet «événements»

The detailed program is available at Espace Tribal, 22 rue Visconti, and on the Parcours des mondes website.

www.parcours-des-mondes.com - events

